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Verslag Algemene ledenvergadering 9 april 2025 
Verenigingsgebouw De Sleutel 
Agenda: 

1. welkom door de voorzitter-ad-interim 
2. toelichting bestuursbesluiten 
3. verslag kascommissie 2023/2024 
4. voorstellen nieuwe bestuursleden 
5. activiteiten van de Bond 
6. rondvraag en sluiting 

 

1. Opening:  
Willy Thijssen heet iedereen welkom bij deze vergadering die weer eens in 
Breedeweg is geörganiseerd. We zijn blij dat er meer dan 90 leden aanwezig zijn! 
Volgende week donderdag zal de Gemeenteraad een besluit nemen of “Samen in de 
Breedeweg” de St Antoniuskerk van de Parochie zal mogen kopen, als dat gebeurt 
krijgen we misschien over enkele jaren een prachtige nieuwe thuisbasis in het 
centrum van Breedeweg. 

2. Agenda en verslag vorige vergadering: (Willy Thijssen) 
De agenda en het verslag van de vorige vergadering hebben een tiental dagen op de 
Goei.j Ka.mer ter inzage gelegen. De agenda wordt overgenomen met toevoeging 
“verslag 22 december 2024”. 
Er zijn geen opmerkingen en het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 22 
december wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Bestuurssamenstelling: (Willy Thijssen) 
Hennie Peters is in januari als bestuurslid teruggetreden; Wilm Janssen revalideert 
en is nog steeds niet actief. Hij wil terugtreden en plaats maken voor een nieuwe 
voorzitter. We verzoeken leden die deze functie op zich willen nemen dringend zich 
te melden. 
Het bestuur stelt voor om Gerrit van den Berg aan het bestuur toe te voegen, hij 
draait al enkele maanden mee en zijn aandachtsveld zal “activiteiten van de Bond” 
zijn. De Algemene Ledenvergadering gaat bij handopsteken akkoord met de 
benoeming. Gefeliciteerd Gerrit! 
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4. Bestuursbesluiten: (Willy Thijsen) 
Het bestuur heeft op veler verzoek besloten om met kerstmis weer tegoedbonnen 
voor de Buurtmarkt te verdelen. 
Het bestuur heeft besloten van leden die de leeftijd van 90 jaren hebben bereikt 
geen contributie meer te heffen, zij zijn lid voor het leven. 
Het bestuur heeft besloten voor activiteiten geen incasso meer te regelen, het 
principe is: betalen = inschrijven, maar we regelen wel terugbetaling als iemand om 
geldige redenen zich moet afmelden. 
Het bestuur heeft een nieuwe website en een nieuw e-mail adres geïmplementeerd, 
informatie daarover in de volgende nieuwsbrief. 

5. Financieel verslag: (Jos Perenboom) 
De penningmeester meldt dat dit jaar de incasso van de contributie vrijwel zonder 
problemen heeft plaats gevonden. De Bond voor Senioren heeft momenteel 238 
actieve leden. 
De kascommissie is op zaterdag 1 februari bijeen geweest om de boeken van 2023 
en 2024 te beoordelen.  
De Winst-en-Verlies rekening laat zien dat in 2023 De Goei.j Ka.mer met enig verlies 
heeft gedraaid, maar dat verlies is in 2024 weer vrijwel dicht gelopen. De winst van 
de Bond in 2023 zou zonder de onterechte incasso van december 2023 verdampt zijn 
en als verlies verschenen; zonder de correcties voor die onterechte incasso zou 2024 
een bescheiden winst hebben getoond. Bestuur acht het geheel terecht dat we eind 
2024 geen waardebonnen van de Buurtmarkt hebben uitgegeven.  
Op de balans was er wel een eenmalige meevaller, omdat er bij telling meer kasgeld 
aanwezig bleek te zijn dan uit de boeken kon worden geconcludeerd. 
De kascommissie stelt voor de jaarrekeningen van 2023 en 2024 te accorderen en 
het bestuur décharge te verlenen. De verklaring wordt door de zittende 
kascommissie ter vergadering getekend. 
Het bestuur dankt Riet van Leeuwen, Henk Lieffers en Herman Kersten voor hun 
werk. Herman Kersten blijft gelukkig nog een jaar aan voor de continuiteit. 
Marian van de Ven-Ebbers en Gerard Ermers zullen samen met Herman Kersten 
zitting nemen in de kascommissie 2025-2026. 

6. Activiteiten: (Wim Gerritzen) 
De activiteitencommissie heeft een uitstapje geörganiseerd op 21 mei: de bus zit 
bijna vol, er zijn nog slechts 9 plaatsen over! Vanaf 15 april staat deelname ook open 
voor niet-leden, maar voor de volle prijs van € 67,50. 
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Elke woensdag is er Soepie (met toetje) in de Goei.j Ka.mer, bereid door Hessel 
Terwisscha-van Scheltinga en Leentje Arts, het loopt nu met groot succes! 
Lijndansen is een groot succes en trekt nog steeds nieuwe leden! 
Bij de passage van de Vierdaagse zullen de lopers bij de Goei’j Ka.mer weer een 
pleisterplaats vinden, ditmaal wordt de organisatie gecoördineerd door Corrie 
Wikkers! 
Een lijst van activiteiten waarvan nu de datum vastligt ligt hier ter inzage; actuele 
informatie staat op de website en zal in komende nieuwsbrief worden opgenomen. 
 
De leden worden gepolst over mogelijke nieuwe initiatieven:  
Themamiddag met voorlichting door wijkagent over cybercriminaliteit en oplichting 
mag op belangstelling rekenen 
Voor een cursus Valpreventie (bijvoorbeeld door Kwiek) zoals bij de gymgroep al 
vaste prik is, is ook grote belangstelling  
Er is ook interesse voor een meerdaagse busreis volgend jaar. 

7. Rondvraag en sluiting: (Willy Thijssen) 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. Willy sluit de vergadering, we 
hebben het met iets meer dan 30 minuten mooi kort weten te houden! 
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